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Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24. )
OGY határozat 124 . (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhe z

„Kártalanítja-e a kormány a Baumag-károsultakat?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint azt bizonyára a kormány is tudja, a Questor-károsultak kártalanításának kapcsán újr a
előtérbe került egy másik hasonló, de régebbi ügy : a Baumag-károsultak ügye .
A két ügy rendkívül hasonló volt, ugyanakkor a Baumag-károsultak lassan 10 éve nem látna k
tisztán, nem tudják hová tűnt el az általuk befizetett rengeteg pénz .

A Baurnag-károsultak többször jelezték, hogy a Questor-ügy károsultjaival hasonló elbánásá t
szeretnének, és nem világos a számukra, hogy a Baumag-ügyben érintett mintegy 12 eze r
kisbefektető miért nem lett a Questor károsultakhoz hasonlóan kártalanítva . Ráadásul a
károsultak között rengeteg a mára már 70-80 éves id ős ember, akik egy életen át összegyűjtött
pénzüket vesztették el, és azóta rendkívül nehéz helyzetben kénytelenek élni .

A Fővárosi Ítélőtábla 2012-es ítéletében kimondta, hogy a pénzügyi felügyelet hanyagsága is
hozzájárult a pénzek eltüntetéséhez. „Az Ítélőtábla az ítéletében a következőket írja: „A
pénzügyi felügyelet következetes, jogi lehet őségeket érvényesítő határozott fellépésének
hiánya is közre játszott abban, hogy a szövetkezet több éven keresztül tartó jogsértő gyakorlata
az állampolgárok szélesebb körének sérelmével járt” .

Lenkovics Barnabás, az Állampolgári Jogok Országgyűlési Biztosa egy korábbi 2004-e s
jelentésében szintén azt írja : „a felügyelet 1995 óta folyamatosan hozzájárult az alkotmányo s
jogokkal összefüggően visszás állapot fennmaradásához azzal, hogy egymásnak ellentmondó
lépéseket tett – és tesz a mai napig –, törvény adta jogkörével nem él, ehelyett más hatóságokr a
hárítja a szövetkezetekkel kapcsolatos törvényi kötelességeit” .



A fentiek alapján az alábbi kérdésre várom válaszát :

Tervezi-e a kártalanítani a kormány a Baumag-károsultakat ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. Február 26 .

Szabó Tíme a
Független országgyűlési képviselő
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